



NOTIS PRA-KELAYAKAN

Syarikat anda adalah dipelawa untuk menyertai Pra-Kelayakan oleh Tenaga Nasional Berhad untuk : **PRA KELAYAKAN BAGI PERKHIDMATAN PENGANGKUTAN KARGO AM (GENERAL CARGO)**

KRITERIA MANDATORI

No.	Kriteria	Dokumen Sokongan
1	Berdaftar dengan Tenaga Nasional Berhad	Salinan sijil pendaftaran vendor TNB Nota: Pendaftaran sementara/ pendaftaran yang dalam proses boleh diterima (kemukakan bukti pendaftaran)
2	Berdaftar dengan Kementerian Kewangan (KK) dan mempunyai kod bidang yang dinyatakan dan masih sah laku sekurang-kurangnya sehingga 31 Dis 2025.	Memajukan salinan Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan yang sah dan mempunyai <i>sub heading</i> kod bidang 221704 (Pengangkutan Lori)
3	Mempunyai positif shareholder fund	<i>Audited Financial Statement</i> (AFS) terkini (sekurang-kurangnya April 2023)
4	Mempunyai minimum Share Capital > RM75,000 (bagi syarikat Sdn. Bhd.)	e-info SSM
5	<i>Acid Test Ratio >1.0</i> Atau Jika <i>ATR < 1.0, unutilized revolving credit facilities</i> + purata baki bank 3 bulan terkini adalah sekurang-kurangnya RM150,000.00	- <i>Audited Financial Statement</i> (AFS) terkini (sekurang-kurangnya April 2023) - <i>Bank statement</i> 3 bulan terkini (October, November dan Disember 2024)
6	Tiada Kes Litigasi dengan TNB atau sebaliknya.	Surat akuan yang disahkan oleh Pesuruhjaya Sumpah.

KRITERIA MANDATORI TEKNIKAL

No.	Kriteria	Dokumen Sokongan
1	Bukti pengalaman perkhidmatan berkenaan • 2 tahun pengalaman di dalam pengangkutan kargo am dan nilai perkhidmatan melebihi RM 500,000.00	Profil Syarikat dan Salinan Pesanan Belian (PO) atau sepeertinya. Markah CASE untuk kerja perkhidmatan Kargo Am.

No.	Kriteria	Dokumen Sokongan
2	Pejabat operasi:- Senaraikan pejabat operasi sediada	Salinan <i>Sales & Purchase Agreement / Rental Lease Agreement</i> atau sepeertinya.
3	Mempunyai polisi dan prosidur syarikat berkenaan <i>Health, Safety & Environment (HSE)</i> .	Salinan dokumen berkaitan.
4	Jaminan Kualiti Kerja	Salinan dokumen berkaitan <i>Standard Operating Procedure (SOP)</i> /manual berkaitan kendalian logistik.
5	Transport Ownership:- - Memiliki jenis pengangkutan bagi setiap kategori yang dinyatakan seperti di bawah: Minima: i) <i>Cargo Lorry</i> - 1 x 5 Ton atau 10 Ton <i>Cargo Lorry</i> , dan ii) <i>Truck Crane</i> - 2 x 5 Ton atau 10 Ton <i>Truck Crane</i> , dan iii) <i>Trailer</i> - 2 x <i>Trailer</i> 20 Ton atau 25 Ton	Salinan Geran Pemilikan Lesen/Permit Agensi Pengangkutan Awam Darat (APAD) yang sah dan dokumen lain yang berkaitan.
KRITERIA MANDATORI TAMBAHAN		
1	Pemilikan aset pengangkutan dan mesin pengendalian (MHE):- - Pengisytiharaan vendor bagi pemilikan aset pengangkutan dan mesin pengendalian (MHE). Sila rujuk Borang 3(1)	Salinan Geran Pemilikan Lesen / Permit Agensi Pengangkutan Awam Darat (APAD) yang sah dan dokumen lain yang berkaitan.
2	Gudang / Stor / Ruang Simpanan:- - Mempunyai gudang / stor / ruang simpanan - Sila nyatakan status pemilikan / sewaan dan lokasi	Salinan <i>Sales & Purchase Agreement / Rental Lease Agreement</i> atau sepeertinya.
PEKERJA		
3	Pekerja berkemampuan:- - Mempunyai staff yang berkemampuan sebagai operator kren <i>/signal man/ lifting supervisor/ rigger/ skylift/ reachtruck / forklift</i>	Senarai pekerja beserta salinan sijil kompeten/ sijil latihan yang sah dan dokumen lain yang berkaitan.
4	<i>Occupational Safety & Health (OSH) Coordinator</i> :- Mempunyai OSH Coordinator	Surat pelantikan sebagai OSH Coordinator syarikat

No.	Kriteria	Dokumen Sokongan
5	Kad Keselamatan NIOSH TNB Safety Passport (NTSP)/NIOSH TNB <i>Safety Leader Passport</i> (NTSLP):- - Mempunyai pekerja yang memiliki kad keselamatan NTSP/NTSLP	Senarai pekerja beserta salinan kad keselamatan NTSP/NTSLP.
6	Kad Keselamatan Oil & Gas Safety Passport (OGSP):- - Mempunyai pekerja yang memiliki kad keselamatan OGSP.	Senarai pekerja beserta salinan kad keselamatan OGSP
PERKHIDMATAN		
7	Pengalaman Perkhidmatan Logistik Dengan TNB:- - Berpengalaman menyediakan perkhidmatan logistik dengan pihak TNB.	Salinan Pesanan Belian (PO) / <i>Letter of Award</i> atau sepeertinya
8	<i>Packing service</i> :- - Mempunyai fasiliti dan pengalaman dalam menyediakan perkhidmatan pembungkusan yang melibatkan pembuatan palet / kotak kayu dan lain-lain.	Profil Syarikat / Pengalaman Kerja / Gambar Fasiliti atau sepeertinya.
9	<i>Office removal services</i> :- - Menyediakan perkhidmatan pemindahan pejabat dan yang berkaitan.	Salinan Pesanan Belian (PO) / <i>Letter of Award</i> atau sepeertinya. Pengalaman Kerja / Gambar Fasiliti atau sepeertinya

Permohonan ini mesti dibuat melalui *Microsoft Form*. Oleh itu, syarikat yang ingin mengambil bahagian harus mengisi dan memuatnaik segala data dan dokumen yang diperlukan ke dalam *link* yang dinyatakan:

Sesi taklimat akan dijalankan secara atas talian seperti berikut:-

Date : 02 Januari 2025 (Khamis)

Time : 10:00 a.m.

URL : <https://tnb.webex.com/tnb/j.php?MTID=m6af1456e1ee98014200074eaa48ddd04>



Tarikh akhir permohonan dan mengisi maklumat serta memuat naik dokumen bagi sesi pra-kelayakan ini adalah seperti berikut:

Date :31 Januari 2025 (Jumaat)

Time : 5:00 p.m.

URL : <https://forms.office.com/r/jwnQVqXeyC>



Sebarang pertanyaan boleh menghubungi pegawai tersebut seperti nama di bawah. Berikut adalah nama dan alamat e-mel yang boleh dihubungi:-

Name	Email
Pn. Khairul Basyariah Zulkifli	basyariah.zulkifli@tnb.com.my
En. Muhammad Nasyahrul b. Mohame	nasyahrul.kassim@tnb.com.my
En. Asmade Bin Salam	asmade@tnb.com.my